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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till kultur- och demokratiminister Alice Bah Kuhnke (MP)

2015/16:55 Riksdagens inflytande på filmpolitiken

Den 13 maj 2015 publicerade regeringen en artikel om filmavtalet på 
regeringen.se.

Regeringens egen artikel beskriver att filmavtalet sägs upp och att en ny 
filmpolitik ska ta vid år 2017. Under rubriken ”Vad händer framöver?” står 
följande:

”Förslaget till ny filmpolitik kommer remitteras i en departementsskrivelse i 
slutet av maj. Regeringen avser att återkomma med en proposition i slutet av 
året.”

Den 30 september 2015 var kultur- och demokratiministern inbjuden som talare 
på Film- och tv-näringsdagen 2015. Ministern avslöjade då att regeringen inte 
kommer att lägga en proposition på riksdagens bord. Regeringen kommer i 
stället att sända riksdagen en skrivelse. Därmed berövar kultur- och 
demokratiministern riksdagens folkvalda en möjlighet att ta ställning till den 
nya filmpolitiken. Detta ska ställas i kontrast till det som regeringen själv 
skriver på sin hemsida. 

Med anledning av det som har anförts ovan undrar jag följande: 

 

Är regeringens linje den som uttrycks på hemsidan eller är det är kultur- och 
demokratiministerns uttalande som gäller?

………………………………………

Jörgen Warborn (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2015-10-01
Besvaras senast
2015-10-07 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors


